
OR team-møde referat  

 

• Seneste referater 

 

• Bordet rundt 

TO informerer om at KIR skal nedbringe deres venteliste, der sættes foreløbig fremadrettet 

ikke flere OR ny PT til TO torsdag formiddage før end der er afklaring på hvad planen er, for 

at undgå at flytte for mange pt. 

 

Der overvejes til næste møde om vi skal tilbyde at have længere åbent en enkelt dag om 

måneden. 

 

• Fagligt forum 

Igen nye møder siden sidst. 

 

• MK informerer at vi skal være OBS på mes. rotation (dis. føring af 3-3 rødderne) på 3-3 ved 

brugen af pc. 3-3. MK revurderer til møde hvornår og hvilke slags ktr. Rtg der skal tages. 

 

• Den 21/1-2025  

KA gør rent efter frokostpausen. 

 

• EVT 

Vi har haft problemer med tlf.svaren der ikke går på den rigtige svare, DJ følger op. 

 

Der undersøges om vi kan sende at fælles dokument ud til alle aktive OR PTér hvor der står 

hvornår vi har nødbehandlingstider, da mange ptér har svært ved at finde ud af det, trods 

de får en seddel med ved opstart. I skrivende stund er det fikset, DJ og TK. 

 

  

 

 

 


